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Z A P I S N I K 

 
 

5. seje Sveta Četrtne skupnosti Trnovo, ki je bila v četrtek, 19. 4. 2007 ob 18.00 uri v sejni sobi 
Oddelka za lokalno samoupravo, Mestne uprave, Mestne občine Ljubljana, Cesta dveh cesarjev 32. 
 
Na začetku seje je predsedujoča ugotovila, da je bilo od 15 članov sveta na seji navzočih 12 članov, kar 
je pomenilo, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel z delom. 
 
NAVZOČI ČLANI SVETA: Aleš Brinar, Dušan Hvala, Jasna Knapič Ukmar, Branka Lovrečič,  Janez 

Marolt, Nada Mihelčič, Dušan Milič, Milan Ovnič, Roman Rems,  Sonja 
Andreja Seršen, Marija Ana Šalehar Stupica in Metka Šemrov-Nikolič.  

 
OPRAVIČENO ODSOTNI ČLANI SVETA: Petra Jereb in Igor Založnik  
 
ODSOTNI ČLANI SVETA: Bruno Šneberger  
 
OSTALI NAVZOČI: Cvetko Edvard, komandir PP Ljubljana Vič, Milan Stepišnik, vodja policijskega 
                                   okoliša Murgel, Rakove jelše in Zelenega loga, Marko Tekavec, predsednik Max  
                                   tenis kluba, Primož Jurko, občan Murgel, Tanja Kodrič Jurko, občanka Murgel, 
                                   Primož Butinar, občan Murgel, Anto Bagarič, koordinator četrtne skupnosti in  
                                   Jana Zore, koordinatorka IV.  
 
Lista podpisov prisotnih je sestavni del in priloga tega zapisnika.  
 
Predsednica Sveta Četrtne skupnosti Trnovo Branka Lovrečič je pozdravila navzoče in predlagala 
razširitev dnevnega reda s točko »Izvrševanje Finančnega načrta Četrtne skupnosti Trnovo Mestne 
občine Ljubljana za leto 2007«. Ker drugih predlogov ni bilo, je predsednica sveta dala na glasovanje  
 
PREDLOG SKLEPA ŠTEV. 1/5: 
 
Predlog dnevnega reda za 5. sejo Sveta Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana se 
razširi s točko »Izvrševanje Finančnega načrta Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine 
Ljubljana za leto 2007«.  
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
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Predsednica sveta je dala na glasovanje naslednji  
 
 

DNEVNI RED: 
 

1. Varnostna problematika na območju Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana.  
2. Predstavitev projekta ureditve Športnega parka Murgle. 
      (Poročevalec gospod Marko Tekavec). 
3. Pregled in potrditev zapisnika 4. seje Sveta Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana.  
4. Poročilo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja Sveta Četrtne skupnosti Trnovo 

Mestne občine Ljubljana o morebitnih nezdružljivostih članstva v svetu četrtne skupnosti s 
članstvom v nadzornem odboru, funkcijo župana in podžupana ter zaposlitvijo v mestni upravi.  

5. Imenovanje Uredniškega odbora Glasila Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana. 
6. Izvrševanje Finančnega načrta Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana za leto 2007. 
7.   Pobude in predlogi članov Sveta Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana.   
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 
Za predlagani dnevni red je glasovalo 11 članov sveta. 
Dnevni red je bil sprejet. 
 

AD 1. 
VARNOSTNA PROBLEMATIKA NA OBMOČJU ČETRTNE SKUPNOSTI TRNOVO 

MESTNE OBČINE LJUBLJANA 
 

Predsednica sveta je zaprosila komandirja Policijske postaje Ljubljana Vič Edvarda Cvetka za 
predstavitev varnostne problematike na območju Četrtne skupnosti Trnovo. 
Komandir Edvard Cvetko je v imenu sodelavcev Policijske postaje Ljubljana Vič pozdravil vse 
prisotne in povedal, da so četrtne skupnosti tvorbe, ki ne sovpadajo s policijskimi okoliši zato so 
podatki drugačni. Policijska postaja Vič je po območju največja postaja in je zelo problematično okolje. 
Zaposlenih je sto policistov in administratorjev. V letu 2006 je bilo storjenih 7650 kaznivih dejanj za 
celo postajo, od tega 1000 na območju Četrtne skupnosti Trnovo, kar znaša približno 13% (tatvine, 
velike tatvine, vlomi v stavbe in stanovanjske hiše, poškodovanje tujih stvari in imovine, ogrožanje 
varnosti itn…). V spalnih naseljih Trnovo in Murgle prevladujejo vlomi v stanovanja in avtomobile na 
parkiriščih. Glede kršenja javnega reda odpade  na območje četrtne skupnosti približno 16%. Mirujoči 
promet je problematičen za celovito območje Četrtne skupnosti Trnovo. Skupaj z mestnimi redarji 
poskušajo zadeve urejati, vendar je to samo gašenje požarov in sizifovo delo, dokler se zadeva 
sistematsko ne uredi. Na področju varstva okolja so bili sklicani inšpektorji in pri skupnem nadzoru  
pregledali tri zadeve. Ne glede na to, da to ni problem policije, so prevzeli tudi to koordinacijo ter 
dosegli sanacijo divjega odlagališča in podali kazensko ovadbo zoper storilca, vendar je tudi to samo 
kaplja v morje. Pobudo in predlog za ustanovitev Sosveta za varnost občanov pri Svetu Četrtne 
skupnosti Trnovo,  bo Policijska postaja Ljubljana Vič uradno posredovala. 
 
Po predstavitvi varnostne ocene je predsednica sveta odprla razpravo. 
 

1. V razpravi je član sveta Dušan Milič povedal, da se je skupnega sestanka z inšpektorji udeležil 
tudi sam in ga pohvalil, predvsem zato, ker je bil učinkovit in predlagal, da se s tako prakso 
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nadaljuje tudi v bodoče. Vprašal je kaj bo z vrtički na območju Četrtne skupnosti Trnovo in 
črnimi gradnjami na Rakovi jelši južno od obvozne ceste. 

2. Član sveta Milan Ovnič je podal pobudo o začetku pilotskega projekta s področja varnosti 
občanov na nivoju četrtne skupnosti: izvajalca bi bila Policijska akademija in Sosvet za varstvo 
občanov pri Svetu Četrtne skupnosti Trnovo. 

3. Član sveta Dušan Hvala je povedal, da se mirujoči promet seli iz centra na obrobje, zato je na 
območju Četrtne skupnosti Trnovo nekaj kritičnih točk, ki so nevarne zaradi parkiranja osebnih 
vozil na pločnikih. Te točke so pred gostiščem Pri Julči, v križišču pred Trnovsko cerkvijo in 
gostinskim lokalom pred Trnovskimi vrati. Predlagal je, da tudi lastniki lokalov zagotovijo 
varno parkiranje. 

4. Predsednica Branka Lovrečič je podala pobudo, da bi imele Murgle svojega policista, ki bi bil 
zadolžen samo za to območje in seznanila prisotne, da bo Svet Četrtne skupnosti Trnovo podal 
pobudo za združitev delovanja inšpekcijskih služb Mestne občine Ljubljana in Ministrstva za 
okolje in prostor. 

 
Predsednica sveta je dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠTEV. 2/ 5: 
 
Svet Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana se je seznanil z varnostno problematiko 
na območju četrtne skupnosti in sprejel pobudo, da se z namenom izboljšanja varnostne situacije 
predlagajo naslednji ukrepi: 
      -     pozivati in osveščati občane k čim večji samozaščiti 

- večji nadzor nad mirujočim prometom, 
- dosledna kontrola gostinskih lokalov in obratovalnega časa, 
- ustanovi se Sosvet za varnost občanov Četrtne skupnosti Trnovo in Policijske postaje Vič 

 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 12 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 

 
AD 2. 

PREDSTAVITEV PROJEKTA UREDITVE ŠPORTNEGA PARKA MURGLE 
 

Predsednica sveta je zaprosila predsednika Max tenis kluba, Marka Tekavca za predstavitev projekta 
ureditve Športnega parka Murgle. 
Predsednik Max tenis kluba Marko Tekavec je povedal, da bo klub zaradi nove cestne povezave ostal 
brez igrišč. Na Oddelku za predšolsko vzgojo, izobraževanje in šport Mestne občine Ljubljana so 
ugotovili, da bi se to lahko nadomestilo na tenis igriščih v Murglah. Kompleks bi prevzeli v upravljanje 
in ga obogatili s postavitvijo montažne dvorane za učenje tenisa tudi v zimskem času, ob dvorani pa bi 
uredili tudi otroško igrišče, ki bi bilo zaprto in varovano. 
Prošnja za pozitivno mnenje oziroma strinjanje s projektom ureditve Športnega parka Murgle je priloga 
tega zapisnika. 
Po predstavitvi je predsednica sveta odprla razpravo v kateri so razpravljali: Roman Rems, Dušan 
Hvala, Dušan Milič, Metka Šemrov Nikolič, Primož Jurko in Tanja Kodrič Jurko. 
 
Po razpravi je predsednica dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠTEV. 3/ 5: 
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Svet Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana se je seznanil z idejo Športnega parka 
Murgle. Ugotovil je, da predstavljena ureditev ni v skladu z veljavnim prostorskim izvedbenim 
aktom in da so v območju Murgel odprta tudi nekatera premoženjsko pravna vprašanja. 
V prihodnje se je treba torej lotiti skladno z veljavnimi predpisi predvsem razreševanja v 
razpravi ugotovljenih vprašanj, ne glede na to, da večina članov sveta sami ideji ni nasprotovala. 
 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 12 članov sveta. 
Sklep red je bil sprejet. 
 

AD 3. 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 4. KORESPONDENČNE SEJE SVETA ČETRTNE 

SKUPNOSTI TRNOVO MESTNE OBČINE LJUBLJANA 
 

Zapisnik 4. seje so člani sveta prejeli pred pričetkom seje. Predsednica je dala zapisnik v razpravo. 
Podpredsednik sveta Dušan Milič je ugotovil, da v zapisniku niso navedeni opravičeno odsotni člani 
sveta in predlagal, da se v zapisnik zapišejo.  
 
Predsednica sveta je dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠTEV. 4/5: 
 
Svet Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana potrjuje zapisnik 4. seje Sveta Četrtne 
skupnosti Trnovo z dne 1. 3. 2007 s popravkom, da se v zapisnik zapišejo opravičeno odsotni 
člani sveta. 
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 

 
AD 4. 

POROČILO KOMISIJE ZA MANDATNA VPRAŠANJA, VOLITVE IN IMENOVANJA 
SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI TRNOVO MESTNE OBČINE LJUBLJANA O 

MOREBITNIH NEZDRUŽLJIVOSTIH ČLANSTVA V SVETU ČETRTNE SKUPNOSTI S 
ČLANSTVOM V NADZORNEM ODBORU, FUNKCIJO ŽUPANA IN PODŽUPANA TER 

ZAPOSLITVIJO V MESTNI UPRAVI. 
 

Predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja Sveta Četrtne skupnosti Trnovo, 
Mestne občine Ljubljana Metka Šemrov Nikolič, je podala poročilo komisije o morebitnih 
nezdružljivostih članov sveta četrtne skupnosti Trnovo s članstvom v nadzornem odboru, funkcijo 
župana in podžupana ter zaposlitvijo v mestni upravi. 
 
Predsednica sveta je dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠTEV. 5/5: 
 
Svet Četrtne skupnosti Trnovo na podlagi poročila Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja ugotavlja, da noben član Sveta Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana 
ni član nadzornega odbora, župan ali podžupan in ni zaposlen v mestni upravi. 
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
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Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 

 
 
 

AD 5. 
IMENOVANJE UREDNIŠKEGA ODBORA GLASILA ČETRTNE SKUPNOSTI TRNOVO 

MESTNE OBČINE LJUBLJANA. 
 

Predsednica sveta Branka Lovrečič je predlagala sklep o imenovanju Uredniškega odbora Glasila 
Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana. 
 
Predsednica sveta je dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠTEV. 6/5: 
 
Svet  Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana je sprejel sklep o imenovanju 
Uredniškega Glasila Četrtne skupnosti Trnovo v sestavi: 
 

- Predsednica odbora in odgovorna urednica glasila: Branka Lovrečič 
- Podpredsednik odbora in namestnik odgovornega urednika: Roman Rems 
- Član odbora, tehnični urednik: Vladimir Premužič 

 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 
  

AD 6. 
IZVRŠEVANJE FINANČNEGA NAČRTA  ČETRTNE SKUPNOSTI TRNOVO MESTNE 

OBČINE LJUBLJANA ZA LETO 2007 
 

Predsednica sveta Branka Lovrečič je seznanila člane sveta z Odlokom o proračunu Mestne občine 
Ljubljana za leto 2007 ter potrebo po določitvi odredbodajalca za izvrševanje Finančnega načrta 
Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana za leto 2007. 
 
Predsednica sveta je dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠTEV. 7/5: 
 
Svet Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana je potrdil predsednico sveta Branko 
Lovrečič za odredbodajalko za sredstva Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana. 
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 
Predsednica sveta Branka Lovrečič je povedala, da izvrševanje Finančnega načrta Četrtne skupnosti 
Trnovo Mestne občine Ljubljana za leto 2007 poteka v skladu s sprejetim finančnim načrtom. 
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Predlagala je, da Svet Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana prične s  postopkom zbiranja 
donatorskih sredstev za izdajo glasila Četrtne skupnosti Trnovo. 
 
 
Po razpravi je predsednica sveta dala na glasovanje PREDLOGE  SKLEPOV: 
 
 
1. PREDLOG  SKLEPA ŠTEV. 8/5: 
 
Svet Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana je v skladu z Zakonom o medijih 
izdajatelj medija in sicer Glasila Četrtne skupnosti Trnovo, registriranega pri Ministrstvu za 
kulturo št. 999 dne 25. 11. 2005. Z namenom, da se glasilo, ki obvešča prebivalce četrtne 
skupnosti o zadevah pomembnih za četrtno skupnost in objavlja avtorske prispevke občanov, ne 
bi financiralo le iz proračunskih sredstev, da bi bilo možno izdati več številk glasila vsako leto in 
da bi dvignili kvaliteto glasila, želi četrtna skupnost s strani pravnih  in fizičnih oseb zbirati 
donatorska sredstva. Z zbranimi – namenskimi sredstvi bo četrtna skupnost krila stroške 
tiskanja, raznosa ter plačila avtorskih honorarjev za izdelavo idejne zasnove in oblikovanja 
vsebin glasila. Svet Četrtne skupnosti Trnovo v skladu s šestim odstavkom 15. člena Odloka o 
proračunu Mestne občine Ljubljana za leto 2007 (Uradni list RS, št. 29/2007) predlaga Županu 
Mestne občine Ljubljana, gospodu Zoranu Jankoviću, da potrdi navedeni program zbiranja 
donacijskih sredstev za kritje stroškov izdaje Glasila Četrtne skupnosti Trnovo. 
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 
2. PREDLOG  SKLEPA ŠTEV. 9/5: 
 
Svet  Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana je sprejel sklep o izdaji 3. številke 
Glasila  Četrtne skupnosti Trnovo. 
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
  
3. PREDLOG  SKLEPA ŠTEV. 10/5: 
 
Svet Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana je sprejel sklep o natisu 5500 
brezplačnih izvodov 3. številke Glasila Četrtne skupnosti Trnovo, ki ga bo pripravil Uredniški 
odbor Sveta Četrtne skupnosti Trnovo. Glasilo se dostavi vsem gospodinjstvom na območju 
Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana. 
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
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4. PREDLOG  SKLEPA ŠTEV. 11/5: 

 
Svet Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana je sprejel sklep o podaljšanju naročnine 
na dnevna časopisa »Dnevnik« in  »Delo«, za obdobje od 1. 4. 2007 do 31. 12. 2007. 
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 

 
AD 7. 

POBUDE IN PREDLOGI ČLANOV SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI TRNOVO MESTNE 
OBČINE LJUBLJANA 

 
1. Predsednica sveta je seznanila prisotne člane sveta z vlogama Živorada Dimića iz Ljubljane, Pot  
na Rakovo jelšo 356 in Mirele Keranović iz Ljubljane, Pot na Rakovo jelšo 333, v katerih prosita Svet 
Četrtne skupnosti Trnovo za pomoč pri reševanju ureditve javne razsvetljave, vodovoda in odvoza 
smeti. 

 
Predsednica sveta je dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠTEV. 12/5: 
 
Svet Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana poziva županstvo Mestne občine 
Ljubljana in mestno upravo k razreševanju problematike, bodisi, da se črne gradnje legalizirajo 
in posledično uredijo komunalne zahteve ali pa se črne gradnje odstranijo. 
Nujno je potrebno odvažati smeti zaradi varovanja zdravja prebivalstva v širšem prostoru. 
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 

 
2. Podpredsednik sveta Roman Rems je seznanil prisotne s pismom Helene Goršič Mušič iz Ljubljane, 
Pod bukvami 28, v katerem prosi svet četrtne skupnosti za pomoč pri predlogu za spremembo 
prostorskih ureditvenih pogojev za naselje Murgle. 
 
Predsednica sveta je dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠTEV. 13/5: 
 
Svet Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana bo vlogo Helene Goršič Mušič iz 
Ljubljane, Pod bukvami 28 odstopil v reševanje Oddelku za urbanizem Mestne občine 
Ljubljana. 
Sklep o odstopu vloge se gospe Heleni Goršič Mušič, Ljubljana, Pod bukvami 28, posreduje v 
vednost. 
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 
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Sklep je bil sprejet. 
 
 
3. Podpredsednik Roman Rems je predlagal objavo problematike Doma starejših ob Trnovski cerkvi v 
Glasilu Četrtne skupnosti Trnovo.  
 
 
Predsednica sveta je dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠTEV. 14/5: 
 
Svet Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana ima premalo podatkov o gradnji Doma 
starejših ob Trnovski cerkvi. 
Brez osnovnih prostorskih podatkov, kljub nasprotovanju okoliških prebivalcev in dela javnosti 
o problematiki izgradnje ne moremo sklepati in zato tudi ne objaviti v Glasilu Četrtne skupnosti 
Trnovo. 
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

 
Dnevni red 5. seje Sveta Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana je bil izčrpan in 
predsednica je zaključila sejo ob  21.00 uri. 
 
 
 
 
 
 
Zapisal: 
 
Anto BAGARIČ 
 
                  Predsednica Sveta 
                                                                                                    Četrtne skupnosti Trnovo 
                                                                                                    Mestne občine Ljubljana: 
 
                                                                                                       Branka LOVREČIČ  


